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»اونیکس« کیمیا شد

صنــدوق  ســرمایه گذاری  واحدهــای  پذیره نویســی 

ســرمایه گذاری در اوراق بــا درآمــد ثابــت کیمیــا بــا نمــاد 

»اونیکس« در فرابورس انجام شد و با استقبال سرمایه 

گذاران، تمامی واحدهای صندوق با ارزش ۱۰۰۰ میلیارد 

تومان در روز نخست فروش رفت.

صنــدوق  ســرمایه گذاری  واحــد   ۹۹۰,۰۰۰,۰۰۰ تعــداد 

ســرمایه گذاری در اوراق بهــادار بــا درآمــد ثابــت کیمیا با 

ارزش مبنــای هــر واحــد ۱۰،۰۰۰ریال در نماد )اونیکس۱( 

امروز شنبه ۲۸ مردادماه پذیره نویسی شد و درحالی که 

قرار بود این عرضه تا چهارشنبه یکم شهریور و به مدت 

۵ روز کاری ادامــه داشــته باشــد، امــا تمامــی واحدهــای 

صندوق در روز نخست به فروش رسید.
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هر بج ع ع آبی عههی  هلانه بط ح  د

 افزایش سرمایه
 ۴ هزار میلیاردی خکرمان

مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری آرمان گستر پاریز در 
مجمع عمومی عادی سالانه صاحبان سهام از افزایش 

سرمایه ۴ هزار میلیارد تومانی در آینده خبر داد.
حامد شادکام در مجمع عمومی عادی سالانه صاحبان 
ســهام شــرکت ضمن تشــریح اقدامات ســال گذشــته 
و برنامه هــای آتــی ایــن مجموعــه گفــت: برای کســب 
رضایــت ســهامداران و مشــتریان اقدامــات متنوعــی 
صــورت گرفتــه اســت. یکــی از این اقدامات تاســیس 
استارت آپ مانا بود که در طی دو سال گذشته انجام 
شده بود. همچنین ایجاد بازار ثانویه برای خودروهای 
کرمان موتور، طرح تعویض خودرو، نقدی یا لیزینیگ 
بــه صــورت آنــی از از جمله موارد دیگری اســت که در 
راستای منافع مشتریان و سهامداران پیگیری و انجام 
شــد. همچنیــن دو بانــک اقــدام به ســرمایه گذاری در 

هلدینگ مانا کردند.
وی در مورد مهمترین فعالیت های شرکت در سال مالی 
گذشــته، گفت: شــرکت ســرمایه گذاری آرمان گســتر 
پاریزدر سال گذشته اقدامات و فعالیت هایی از جمله 
اتمام فرآیند انتقال به بازار دوم فرابورس، اتمام فرآیند 
تبدیل شدن به نهاد مالی و دریافت مجوز از سازمان 
بورس اوراق بهادار، بهینه سازی پرتفوی سرمایه گذاری 
شــرکت در بــازار ســهام، افزایــش ســهم داخلی ســازی 
شرکت فرعی آرمان موتور، تبدیل پروژه استارت آپ مانا 
به شــرکت جذب ســهامدار برای آن و بررســی و انجام 
مقدمات تکمیل پروژه زنجیره خدمات خودرو در قالب 
شرکت مانا، درخواست درج در بازار بورس شرکت های 
تجارت خودرو، واسپاری کرمان موتور، خرید ۵۰ درصد 
سهام شرکت گروه توسعه آینده کرمان )سهامی عام(   
و افزایش ســرمایه آن به ۴ هزار میلیارد ریال و خرید 
۲۰ درصد سهام شرکت اشکو پارس )سهامی عام(   را 

به پایان رساند.
اهــداف  راســتای  در  منابــع  تجهیــز  افــزود:  شــادکام 
بــه  اقــدام  و  فرصت هــا  شناســایی  بلندمــدت، 
ســرمایه گذاری در بــازار ســرمایه و افزایــش بازدهــی 
منابع، شناســایی فرصت ها و اقدام به سرمایه گذاری 
در بازار اولیه در حوزه انرژی، صنایع و معادن به منظور 
دســتیابی بــه ســرمایه گذاری های متنوع تــر وکاهــش 
ریســک تمرکز، شرکت در افزایش سرمایه های جدید 
و  خدمــات  ســرمایه پذیر)کرمان موتور،  شــرکت های 
تجــارت خودرو، واســپاری کرمان موتــور و آرین مهتاب 
گســتر(، پرداخــت تعهــدات ســرمایه ای شــرکت مانــا، 
توســعه ســرمایه گذاری در اســتارت آپ ها و تاســیس و 
تبدیل شــرکت های دانش بنیان جهت تکمیل زنجیره 
ارزش تولید و خدمات خودرو، توسعه خدمات شرکت 
مانا در قالب در قالب اپلیکیشن اختصاصی خدمات 
خودرویی و درج و پذیرش سهام شرکت کرمان موتور 
در بازار سرمایه را  از جمله مواردی برشمردکه شرکت 

در دستور کار برنامه های آتی خود قرار داده است.  
 علاوه بر این مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده 
این شــرکت  با حضور بیش از ۵۸ درصد ســهامداران 
برگزار شــد و اساســنامه طبق اعلامیه ســازمان بورس 
و اوراق بهــادار مــورد تصویب ســهامداران قرار گرفت. 
همچنین در مجمع عادی این مجموعه، از در دستور 
کار قرار گفتن افزایش سرمایه ۴ هزار میلیارد تومانی 

خبر داده شد.

بعهون ه ههشگی  بآر  قتصههی   تهند ر ک بهن 
خ   ه ه؛

ایجاد شهر صنایع پایین دستی 
مس در کرمان

معــاون هماهنگــی امور اقتصادی اســتاندار کرمان در 
نشســت مســئولان جنــوب اســتان کرمــان در ســالن 
اجتماعات معاونت بهره برداری مجتمع مس سرچشمه 
از ایجاد »شهر صنایع پایین دستی مس« در استان 
کرمــان خبــر داد. امیر حســن زاده تکمیل اکتشــافات 
معــادن در جنــوب اســتان را متذکــر شــد و گفــت: در 
جنوب استان، آموزش مهارت را نیز باید دنبال کنیم. 
فرمانداران جنوب، بحث مهارت معدنی را جدی بگیرند 

چراکه فنی و حرفه ای در این زمینه پای کار است.
حســن زاده در پایــان گفــت: انتظــار داریــم بــا توجــه 
بــه پتانســیل اســتان در صنعــت مــس، شــهر صنایــع 

پایین دستی مس در استان کرمان ایجاد شود.
مدیــر مجتمع مس سرچشــمه رفســنجان نیــز در این 
نشست گفت: معدن مس سرچشمه معدنی در ابعاد 
جهانی با ذخیره ۹میلیون تن است که سبب اشتغال 

و آبادانی برای منطقه شده است.
از  بــه گذشــت ۱۵ســال  اشــاره  بــا  حســین محققــی 
زمــان اکتشــاف معــدن مــس کــرور در جنــوب کرمان، 
خاطرنشان کرد: این معدن با ذخیره ۵۰۰میلیون تنی 
یکی از معادن مهم مس در کشور محسوب می شود 
کــه کارخانــه تغلیــظ ۸۵هزارتنــی بــرای آن پیش بینــی 
شــده و اگر برداشــت ۲میلیون در ســال داشته باشد، 
۱۰۰۰تن کاتد می توان از آن برداشت شود.  وی کمک 
استانداری و مسئولان منطقه را برای آغاز به کار معدن 
کــرور ضــروری دانســت و گفت: کار اکتشــافی در این 
معدن لازم اســت و باید شــرایط منطقه ای مهیا شــود 
تا فعالیت صورت گیرد. مدیر مجتمع مس سرچشمه 
رفسنجان هم چنین از احیای صنایع پایین دستی مس 

و کار تحقیقاتی در این زمینه خبر داد.
 مدیرکل صنعت، معدن و تجارت جنوب استان کرمان 
نیز با اشاره به بازدید از مجتمع مس سرچشمه، گفت: 
همه ما باید ســفیرانی برای کمک به ســرمایه گذاری و 

توسعه اشتغال در جنوب استان کرمان باشیم.

هر جد ول قهنآن بآهجه  هل جهری؛

حق السهم حقوق دولتی 
معادن استان ها آب رفت

حق الســهم حقوق دولتی معادن به اســتان های محل 
وصول در جداول قانون بودجه سال جاری آب رفت.

براساس قانون بودجه کل کشور دولت موظف است ۱۵ 
درصد از حقوق دولتی وصول شده از استان ها را هر سه 
ماه یک بار به خزانه معین استان واریز کند و با اولویت 
شهرســتانی کــه معــدن در آن قــرار دارد جهت توســعه 
زیرســاخت های آن و رفــع آســیب های محیــط زیســتی 
اختصــاص دهــد مطابــق تبصــره )۶( مــاده )۱۴( قانــون 
معادن هزینه کند و گزارش آن را به مجلس ارائه کند، 
سهمی که به گفته معاون امور معدن و صنایع معدنی 
وزیر صنعت، معدن و تجارت به استان های محل وصول 
نمــی رســد بطوریکــه بالاتریــن ســهم بازگردنــده شــده 
تاکنون ۲.۴ درصد بوده است. به گفته رضا محتشمی 
پور تا سال ۱۴۰۰ به طور متوسط ۲ درصد حقوق دولتی 
معادن به اســتان های محل وصول بازگشــت داده شد 
کــه تفــاوت معنا داری با   حق الســهم پیش بینی شــده 
در برنامــه بودجــه دارد. معــاون امــور معــدن و صنایــع 
معدنــی وزیــر صنعــت، معدن و تجارت معتقد اســت، 
در بودجه کشــور بجای ۱۵ درصد برای ســال جاری پنج 
درصد بازگشت حقوق معادن لحاظ شده است و این 
در جداول قانون بودجه رعایت نشده است. معاون امور 
معــدن و صنایــع معدنی وزیر صنعت، معدن و تجارت 
در خصــوص اینکــه چنــد درصد از درخواســت  مجوزها 
منجر به صدور پروانه بهره برداری می شود گفت: کمتر 
از یک درصد درخواست مجوز حوزه اکتشافات معادن 
در کشور منجر به صدور پروانه بهره برداری می شود.  

به تصآیب هیهت بدی ا ر ید؛

 افزایش سرمایه »کگهر« 
و »فجهان«

افزایش سرمایه ۴۰۰ درصدی گهرزمین و ۴۷ درصدی 
جهــان فــولاد ســیرجان بــه تصویــب هیات مدیــره ایــن 
شرکت ها رسید. هیأت مدیره شرکت سنگ آهن گهر 
زمیــن افزایــش ســرمایه ۴۰۰ درصــدی ایــن شــرکت از 
محل مطالبات حال شده سهامداران و آورده نقدی را 
به تصویب رساند. هیأت مدیره شرکت مجتمع جهان 
فولاد سیرجان افزایش سرمایه ۴۷ درصدی این شرکت 
از محل مطالبات حال شده سهامداران و آورده نقدی 

را به تصویب رساند.

به حکم بدی عهبل بلی بس؛

مدیرکل حراست شرکت مس 
معرفی شد

مراسم تکریم و معارفه مدیر کل حراست شرکت ملی 
مس با حضور مسئولان حراست کل کشور و دکتر امیر 
خرمی شــاد مدیرعامل شــرکت ملی صنایع مس ایران 
برگــزار شــد. در ایــن مراســم که در محل شــرکت ملی 
مس با حضور جمعی از معاونان و مدیران شرکت مس 
همچنین مدیران مجتمع های تولیدی ۳ گانه برگزارشد، 
دکتر امیر خرمی شاد مدیر عامل شرکت ملی صنایع 
مــس ایــران، بــا اشــاره بــه جایــگاه مهــم ایــن شــرکت 
بــزرگ صنعتــی و معدنــی در کشــور و ضــرورت حضور 
افــراد متعهــد و متخصص، گفت: حراســت پشــتیبان 
و کمک کننــده در هــر ســازمانی اســت و مجموعــه ای 
اســت که می تواند با همراهی کمک شــایانی به رشــد 
شــرکت داشــته باشــد. وی ضمــن تشــکر از زحمــات 
آقــای مهــدی رضائی مقدم مدیرکل پیشــین حراســت 
و آرزوی توفیــق بــرای ایشــان، بــه ســوابق اجرایی آقای 
عباس اشراقی به عنوان مدیر کل جدید حراست اشاره 
کرد و افزود: ایشــان از تجربه خوبی در حوزه معدن و 
صنایــع معدنــی برخوردار هســتند و حضــور موثری در 
این شــرکت ها داشــتهاند؛  امیدواریم بتوانند با وجود 
داشتن ویژگی هایی نظیر تعهد، تسلط بر حوزه حراست 
و هوش بالا در این مسیر موفق شوند و این مسئولیت 

خطیر را به نحو احسن انجام دهند.

۷2آس بگهو ت ب ق و ره   که      ی بی 
 آه؛

ثمره مشارکت صنایع معدنی 
در تولید برق

تا پایان امسال، حدود ۱۳۷۰ مگاوات ظرفیت نیروگاهی 
توســط شــرکت های بخش معدن و صنایع معدنی با 

راهبری ایمیدرو به شبکه سراسری متصل می شود.
بــه گــزارش روابــط عمومــی ایمیدرو، طــی تفاهم نامه 
انجــام شــده میــان وزارت صنعــت، معــدن و تجــارت، 
وزارت نیــرو و ایمیــدرو در تاریــخ ۱۹ مهر ۱۴۰۰، تاکنون 
موافقت اصولی۱۵۴۰۰ مگاوات نیروگاه توسط شرکت 
های بخش معدن و صنایع معدنی دریافت شده است.

از ایــن میــزان، در ســال ۱۴۰۱ حــدود ۶۶۶ مــگاوات )بــا 
سرمایه گذاری شرکت سرمایه گذاری توسعه معادن و 
فلزات از لیست اولیه تفاهم نامه و نیروگاه فولاد بوتیا 
از لیســت الحاقی تفاهم نامه( و در ۸ مرداد امســال، 
نیروگاه ۲۵ مگاواتی فولاد غرب آسیا به شبکه سراسری 
پیوست. همچنین، ۲ واحد گازی کلاسF نیروگاه فولاد 
مبارکه )مجموع ظرفیت ۶۱۴ مگاوات( در تابستان سال 
۱۴۰۲ به بهره برداری می رسد. ۲ واحد گازی نیروگاه گل 
گهر )مجموع ظرفیت ۳۶۶ مگاوات( نیز در پاییز سال 

۱۴۰۲ به شبکه سراسری متصل می شود.

گل گه  پشج ا  ی به  آی ویشدا؛

شش استراتژی گل گهر در افق ۱۴۱۰
شرکت معدنی و صنعتی گل گهر با تدوین چشم انداز ۱۴۱۰ اهتمام 
آن را دارد نقش بیش از پیش موثری را در توسعه متوازن و پایدار 

گروه گل گهر فراهم آورد.
شرکت معدنی و صنعتی گل گهر با تدوین چشم انداز ۱۴۱۰ اهتمام 
آن را دارد نقش بیش از پیش موثری را در توسعه متوازن و پایدار 
گروه گل گهر فراهم آورد با این باور که هم تراز با توسعه سرمایه 
گذاری هــا کلانِ گل گهــر در حــوزه هــای معدنی و صنعتی کشــور، 
توسعه زیرساخت های مدیریتی و تفکر استراتژیک نیز مورد توجه 
مدیران ارشد شرکت قرار دارد، تا در کنار توسعه فیزیکی و مشهود، 
توسعه سرمایه های فکری و نامشهود هم رقم زده شود و تضارب 
این دو امر گل گهر را تبدیل به یک الگوی توسعه پایدار ملی نماید.

تدوین چشم انداز ۱۴۱۰ و به تبع آن استراتژی های گل گهر از یک 
سو برخواسته از نگاه متوازنی مدیران ارشد شرکت و از سوی دیگر 
تجربیات گل گهر در امر تدوین و جاری سازی استراتژی است به 
طوری که می توان اطمینان داشــت رویکرد تدوین اســتراتژی در 
گل گهر، مبتنی بر تفکر اســتراتژیک و راهکارهای مســئله محور 
یکــی از اهــرم هــای فراهــم آورنــده مزیت رقابتــی در گروه گل گهر 
قلمــداد مــی شــود، بــر اســاس رویکرد اســتراتژیک مســئله محور 
مســائل اساســی گل گهر شناســایی و در جهت فائق آمدن بر آن  
راهکارهای اســتراتژیکی تدوین شــده اســت که در ادامه به آن ها 

پرداخته شده است.

تآ عه فعهلی2 ههی  کتشهفی و تهبین  شگ  وهن  
تامیــن ســنگ آهن بزرگ تریــن و مهم تریــن چالش فعــالان زنجیره  
فــولاد از جملــه گل گهــر در آینده نزدیک اســت، منطقه گل گهر، 
۱۲۰۰ میلیون تن برآورد شده است که از این مقدار تاکنون حدود 
۴۰۰ میلیون تن برداشت و ۸۰۰ میلیون تن آن باقی مانده است. با 
این توضیح که نرخ برداشت ذخایر با توسعه کارخانجات و خطوط 
کنســانتره ســازی و گندلــه ســازی افزایش یافتــه و بنابراین تامین 
پایدار و مطمئن ســنگ را در اولویت مســائل استراتژیک قرارداده 
اســت. بــا توجــه به این مهم و لزوم بهره بــرداری صیانتی از معدن 
شــماره یک به عنوان معدن ملکی گل گهر از یک ســو و دسترســی 
بیشــتر به ذخایر معدنی غنی و اقتصادی از ســوی دیگر، موضوع 
اکتشــاف را در گل گهر به یک ضرورت جدی تبدل کرده اســت. از 
سویی موضوع اکتشافات دهه هاست که در کشور چندان محل 
توجه و تمرکز نبوده و نیاز فعلی صنایع به ویژه در زنجیره فولاد، 
مسئله اکتشافات را به امری مهم تبدیل کرده است که عزمی ملی 
و جــدی بــرای پرداختــن به این موضوع  را خواهد طلبید، از ســوی 
دیگر دستیابی به منابع و ذخایر جدید بسیار سرمایه بر و زمانبر 
و نیازمند حضور و مشارکت موثر فعالان اصلی این زنجیره مانند 
گل گهر اســت و که در این خصوص در اولین گام تدوین نقشــه 

اکتشافات کشور و گل گهر در دست اقدام قرار گرفته است.

تآ عه زی  هخ2 ههی  ن ژی  
انرژی دیگر مثل سابق در دسترس نیست، سهم انرژی در قیمت 
فولاد و روند افزایشــی آن، در کنار محدودیت های تامین برق در 
تابستان و گاز در زمستان و بحران دایمی آب ، به ما گوشزد می کند 
که باید در توسعه زیرساخت های انرژی بیش از پیش کوشا باشیم 
و مدیریت مصرف انرژی را جدی تر از گذشته دنبال کنیم. قیمت 
انرژی صنایع فولادی نیز در مسیر آزادسازی است. افزایش قیمت 
حامل هــای انــرژی در حالــی صورت می گیرد که به احتمال بســیار 
قیمــت فــولاد تغییــری نخواهــد کــرد و حتی برخــی پیش بینی ها از 
کاهش قیمت جهانی فولاد خبر می دهد. بنابراین باید برای حفظ 
سوددهی از یک سو بر مدیریت مصرف انرژی و حرکت به سمت 
فناوری های بهره ورتر تولید فولاد گام بردارد و از ســوی دیگر برای 
تامین پایدار منابع انرژی چاره ای بیندیشد. از این میان تامین آب 
در گل گهر با اجرای پروژه شیرین سازی آب در خلیج فارس و انتقال 
آن به سیرجان، مشکل حادی نیست، اما برق و گاز موضوع دیگر 

استراتژیک زنجیره فولاد و به تبع آن گل گهر است.

تآ عه و تک یل زنجی ا  رزش فآلاه  
عدم توسعه توازن زنجیره فولاد کشور موضوعی است که چندین 
ســال اســت گریبان گیر زنجیره فولاد اســت، در برهه ای از زمان 
زنجیره فولاد با کمبود گندله مواجه بود و این کمبود عرضه قیمت 

و حاشــیه ســود این محصول و به تبع آن ســرمایه گذاری در این 
بخش را افزایش داد، پس از به انجام رسیدن سرمایه گذاری ها، 
این قسمت دچار مازاد عرضه و کاهش قیمت و حاشیه سود گشت 
و قســمت بعدی زنجیره یعنی آهن اســفنجی دچار کمبود عرضه 
و افزایش قیمت و حاشــیه ســود و در نتیجه آن افزایش ســرمایه 
گذاری شــد، اگر تدبیری اندیشــیده نشــود این چرخه نامتوازن و 
سرازیر شدن سرمایه ها نهایتا گریبانگیر تمامی بخش های زنجیره 
خواهد شــد و در انتها زنجیره فولادی در کشــور باقی خواهد ماند 
که قســمت قابل توجهی از ظرفیت تولید ایجاد شــده مورد بهره 
بردای پایین تری نســبت به ظرفیت واقعی خواهد داشــت. برای 
مدیریت این چرخه نامتوازنِ داخل کشور لازم است در گل گهر به 
عنوان یک موضوع استراتژیک از یک سو برنامه توسعه و تکمیل 
زنجیره ارزش فولاد به موقع عملیاتی شود و از سوی دیگر با نقش 
حاکمیتــی از تعریــف و اجــرای پروژه  های متعدد و نامنســجمی که 
تعادل زنجیره فولاد را در منطقه گل گهر برهم  زند، پرهیز شود تا 

پایداری و توازن زنجیره در گل گهر نهادینه شود .

تشآع بخشی به حآزا ههی کسب وکهر  
می دانیم که جهان به سمت برقی شدن می رود، به این معنا که 
ســهم برق در مصرف انرژی نهایی بیشــتر و بیشــتر می شود. آنچه 
که بیش از همه چیز به افزایش سهم برق در مصرف نهایی دامن 
می زنــد، افزایــش تعــداد خودروهــای برقی اســت. تا ســال ۲۰۵۰، 
تعداد خوروهای برقی به بیش از ۱ میلیارد خودرو )۱۳۷ برابر امروز( 
می رسد و همین امر سهم برق از انرژی نهایی را از ۲۰ درصد به ۴۹ 
درصد می رساند.اگر قرار باشد که برق موردنیاز خودروهای برقی 
و دیگر مصارف همچون ســابق از انرژی های فســیلی تامین شود، 
نه منابع انرژی کافی خواهیم داشت و نه با آلودگی ناشی از آن، 
جهــان جــای زیســتن خواهد بود. چــاره کار اســتفاده از انرژی های 
تجدیدپذیر است. پیش بینی می شود سهم انرژی های تجدیدپذیر 
در تولید برق ۳ برابر و سهم برق بادی و خورشیدی ۶ برابر خواهد 
شــد و به تبع آن پیش بینی شــده اســت ایســتگاه های ذخیره ساز 
۳۰۰ برابر و باتری های خودروها بیش از ۷۰ برابر امروز خواهد شد. 
چنین تغییری در پارادایم صنعت برق، نیازهای جدیدی در بخش 
معدن پدید می آورد. مقایسه مصرف مواد معدنی در خودروهای 
بنزینی و برقی و همچنین نیروگاه های فسیلی و اتمی با مولدهای 
تجدیدپذیر نشان می دهد که چه تقاضای بزرگی برای معادن در 
دل این تغییر پارادایم نهفته است، این کلان روند و الگو برداری 
از شرکت های معدن بزرگ دنیا تنوع بخشی را به عنوان یکی دیگر 

از موضوعات استراتژیک شرکت رقم زده است.

تآ عه فشهوری بعدن کهری  
تحریم های ناعادلانه موجب آن شده شده فناوری ها و روش های 
مورد اســتفاده در بخش معدن به موقع به روز رســانی و نوســازی 
نشــوند و عالب تکنولوژی های مورد اســتفاده متعلق به چند ده 

سال پیش باشد، .
 ایــن در حالــی اســت کــه معــدن کاری در دنیــا متحــول شــده و 

فناوری های دیجیتال در آن رسوخ کرده است.
 با فرســودگی ماشــین آلات معدن کاری، عدم دسترســی کامل به 
فناوری معدن کاری زیرزمینی و ... از مســائل پایه ای هســتند که 
دغدغه معدنکاران کشور شده اند، در حالی که معدن کاران فعلی 
دنیا دغدغه استفاده از هوش مصنوعی و هوشمند سازی عملیات 
خود را دارند و تدبیری لازم است تا گسترش این شکاف تکنولوژی 
فرصت هر گونه مزیت رقابتی را بر فعالان این حوزه تنگ نیاورد، 
بنابریان یکی دیگر از دغدغه اصلی گل گهر در استراتژی ها توجه 
و تمرکز بر بروز رسانی تکنولوژی ها معدنکاری و همچنین نوسازی 
و جایگزینی تراک های و ماشــین آلات معدن کاری با ظرفیت بالا 
و تکنولــوژی بروزتــر، هوشمندســازی معــدن کاری، دســتیابی بــه 
تکنولــوژی برداشــت معــادن زیرزمینی، تکنولوژی های اکتشــافی 

روز دنیا و ... خواهد بود.

تآ عه زی  هخ2 ههی تآ عه  ی و بدی یتی  
توسعه سریع گل گهر در دهه گذشته، بخش زیادی از اهتمام 
و منابع گل گهر را صرف ســاخت زیرســاخت های فیزیکی کرده 
اســت و لازم اســت مــوج بعــدی توســعه در گــروه گل گهــر بــه 
زیرســاخت های نــرم متمرکــز گــردد؛ زیرســاخت هایی که اگر به 
آنها بپردازیم زمینه را مزیت رقابتی پایدار فراهم خواهد آورد، با 
توجه به آن که گل گهر در حدود ۴۰ شرکت به صورت مستقیم 
و  غیرمســتقیم ســرمایه گذاری کرده اســت توســعه نظام های 
مدیریت و ارتقا شایستگی متخصصین هم تراز با استانداردهای 
تراز اول داخلی و بین المللی به عنوان یک موضوع استراتژیک 
قلمداد می شود تا به پشتوانه این سرمایه، مدیریت شرکت ها 
و هماهنگی آنها با یکدیگر بر اســاس  زیرســاختی شــفاف برای 
پایــش عملکــرد و هــم افزایــی بیــن آنهــا فراهــم آیــد و همچنین 
راهکاری باید ایجاد نمود تا از انطباق و همسویی فعالیت های 
شرکت ها در جهت توسعه پایدار گروه گل گهر اطمینان کامل 
حاصل کرد، بنابراین دو زیرساخت مهمی که در استراتژی شرکت 
محــل تمرکــز و توجــه ویژه  اســت، از یک ســو حاکمیت شــرکتی 
برای همســویی و هم افزایی شــرکت های گروه گل گهر اســت و 
از سوی دیگر توسعه مدیران آینده است تا سکان دار هدایت 

بهره ور شرکت ها باشند.

نتیجه  نتخهبهت هیهت رئیسه اس ک یسیآن تخصصی  تهق  ی  ن بشخص  د

 درخشش اتاق کرمان 
در انتخابات کمیسیون های تخصصی اتاق ایران

انتخابــات تعیین هیات رئیســه ۱۹ کمیســیون تخصصــی اتاق ایران 
برگزار شد و اعضای هر کمیسیون، رئیس و دو نایب رئیس کمیسیون 

متبوع خود را انتخاب کردند.
 ســهم هیــات نماینــدگان اتــاق بازرگانــی کرمــان از ایــن دوره تعیین 
تکلیف کمیسیون های تخصصی اتاق ایران، ریاست در کمیسیون 
فنی مهندسی و ساخت و نایب رییسی در سه کمیسیون صنعت، 

توسعه صادرات غیرنفتی و کشاورزی دیگر بود که دستاورد بزرگ و 
ارزنده ای برای اتاق کرمان به حساب می آید. 

و    بهشد ی  فشی  خدبهت  ک یسیآن  رئیس  نقآی 
 حد ث  تهق  ی  ن  د

در انتخابات کمیسیون های تخصصی اتاق ایران که ۲۹ مردادماه 

جاری برگزار شد،»علی نقوی« عضو هیات نمایندگان اتاق کرمان 
به عنوان رئیس کمیسیون خدمات فنی مهندسی و احداث اتاق 

ایران انتخاب شد.
 همچنین ســهیل آل رســول، به عنوان نایب رئیس اول و حســین 
وثوقــی تهرانــی، بــه عنــوان نایــب رئیــس دوم در ایــن کمیســیون 

انتخاب شدند.

آ عضآ هیهت ن هیشدگهن  تهق ک بهن نآ ب رئیس   
ک یسیآن ههی تخصصی  تهق  ی  ن  دند

۳ عضو هیات نمایندگان اتاق کرمان در انتخابات کمیسیون های 
تخصصی اتاق ایران که ۳۰ مردادماه برگزار شــد، به عنوان نواب 

رئیس سه کمیسیون انتخاب شدند.
 بر این اســاس »عباس جبالبارزی« نایب رئیس اول کمیســیون 
صنعت،»محمدعلی محمدمیرزائیان« نایب رئیس اول کمیسیون 
توسعه صادرات غیرنفتی و»سیدمحمدرضا ترابی موسوی« نایب 

رئیس اول کمیسیون کشاورزی اتاق ایران شدند.
 در کمیســیون توســعه صــادرات غیرنفتــی محمــد لاهوتــی بــه 
عنوان رئیس و صدرالله نیاوران به عنوان نایب رئیس دوم، در 
کمیسیون صنعت اتاق ایران نیز علیرضا کلاهی رئیس و شریف 
زاده نایــب رئیــس دوم و در کمیســیون کشــاورزی علــی رضوانی 
زاده بــه عنــوان رئیــس و هامان هاشــمی به عنــوان نایب رئیس 

دوم انتخاب شدند. 
بــه گــزارش روابــط عمومــی اتــاق کرمــان، در دوره دهــم فعالیــت 
هیــات نماینــدگان اتــاق کرمــان، جبالبــارزی عضو هیات رئیســه، 
محمدمیرزائیان رئیس کمیسیون توسعه صادرات و نقوی رئیس 

کمیسیون سرمایه گذاری و امورزیربنایی هستند.


